

TABLE OF CONTENTS 目 录

**The Influence of Controlling Coach Behaviors on Subjective Vitality in Collegiate Athletes:
Mediating Effect of Athlete Burnout**

(控制执教行为对大学生运动员主观活力感的影响: 运动员倦怠的中介作用)

R. H. YOU.....777

**The Relationships between Self-Identity and Meaning in Life in University Students: The Role
of Learning Burnout**

(大学生自我同一性与生命意义感的关系: 学习倦怠的作用)

X. W. ZHANG, Y. N. LIU.....785

**The Relationships between Self-Identity and Psychological Capital: The Role of Perceived
Social Support**

(自我同一性对心理资本的影响: 社会支持的作用)

J. J. ZHENG.....791

**Multiple Social Identities and Meaning of Life: The Multiple Mediating Effects of Perceived
Social Support and Sense of Belonging**

(多重社会认同与生命意义感: 领悟到的社会支持和归属感的多重中介效应)

X. R. ZHOU, Z. X. FAN, W. J. FAN, Y. N. LIU.....797

**The Study of Self-Consciousness and Self-Esteem, Fear of Negative Evaluation, in Normal
Students Who Majored in General Primary Education**

(小教全科生自我意识、自尊与负面评价恐惧的调查研究)

L. MENG, C. Z. YIN.....804

The Development of Children's Selective Trust and Affective Factors

(儿童选择性信任的发展及影响因素)

X. YANG, C. Q. LONG.....812

**The Influence Factors of High School Students' Learning Well-Being and Their Educational
Suggestions**

(高中生学习幸福感的影响因素及其教育建议)

Z. Z. WU.....819

**The Relationship between College Students' Pro-Social Behavior Characteristics and
Personality Traits**

(大学生亲社会行为特征及其与人格特质的关系研究)

Q. CHEN.....824

Effects of Emotionally Positive Context on Memory for Words

(积极情绪背景对词语记忆的影响)

M. F. LIU, H. WANG, Q. ZHANG.....833